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 Косовски министар спољних послова у оставци Беџет Пацоли оценио је данас да се
подела Косова „никада неће догодити“ и додао да је то идеја која постоји „само у
сновима Кремља и Београда“.

  

  Реагујући на изјаву руског амбасадора у Београду Александра Боцан-Харченка да не
разуме зашто би подела Косова представљала председан у Европи, Пацоли је на свом
Твитер профилу навео да је „једини преседан који је икада направљен у Европи био онај
који је направила Русија, својом агресијом на простору бившег СССР-а“.   

„Територијални интегритет Косова је недодирљив и признаћете га пре или касније“,
поручио је Пацолу руском амбасадору а пренео портал Косово онлајн.

  

Видети још: 

  

Александар Боцан Харченко: Русија се не залаже за поделу Косова, али не
разумемо зашто би то био преседан у Европи. СФРЈ, СРЈ и Србија су већ комадани

  

(Бета)
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